
Zápisnica č.5/2022 

Z 5. zasadnutia OZ v Laskári dňa 15. 12. 2022 

 
Prítomní podľa prezenčnej listiny 

 
Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu a určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Prejednanie predaja pozemku KN-E parc.č. 83 vo Valentovej vo vlastníctve rod. 

Facunovej inému budúcemu vlastníkovi a s tým spojený problém autobusovej otoče 

5. Schválenie návrhu plánu kontrolnej činnosti v období 1.a 2. Polroku 2023 

6. Správa o výsledkoch kontroly z kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za 

3.štvrťrok 2022 

7. Schválenie návrhu rozpočtu obce na rok 2023 a prerokovanie výhľadového rozpočtu 

na roky 2024-2025, stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu 

8. Prejednanie zmluvy o poskytnutí fin.prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Záver 

 

 
K b.1 Otvorenie  

Prítomných privítala a zasadnutie otvorila starostka p. Janíková 

K b.2 Schválenie programu  a určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

Starostka prečítala program zasadnutia.  Poslanci program jednohlasne schválili. Za 

zapisovateľku určila M. Paučekovú a za overovateľa zápisnice  poslankyňu A. Bibzovú. Návrh bol 

schválený. 

K b.3 Voľba návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie navrhla M. Paučekovú a A. Bracke.  Návrh bol schválený. 

K b.4  Prejednanie predaja pozemku KN-E parc.č. 83 vo Valentovej vo vlastníctve rod. 

Facunovej inému budúcemu vlastníkovi a s tým spojený problém autobusovej otoče 

Starostka privítala opäť p. Jaroslava Rajčana z Tu reality Martin. P. Rajčan prijal pozvanie 

opätovne, pretože ešte v apríli 2022 bol na našom zasadnutí predstaviť možnú víziu novej 

IBV vo Valentovej práve na pozemkoch rod. Facunovej, ktorá tieto predáva. Starostka mu 

hneď odovzdala slovo. P. Rajčan prítomným vysvetlil, že o pozemok v celom rozsahu má v 

záujem jeden p. doktor z Martina. ktorý si ale neželá mať bus otoč a aj zastávku na svojom 

budúcom pozemku. Vysvetlili sme p. Rajčanovi, že obec zastávku potrebuje pre občanov 

Valentovej, a pretože celé roky toto nikto neriešil, a dokonca ani terajší vlastníci, obec  

nemôže hneď vyriešiť tak zložitý problém. Zámerom obce je určite zachovať zastávku a aj 

otoč aj preto, nakoľko ju používajú pracovníci Správy ciest Martin v zimnom období na  
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otáčanie sa prac.strojov a šoféri SAD, ktorí sa autobusmi na tejto otoči otáčajú. A pretože p. 

Rajčan na toto zasadnutie prišiel s konkrétnou požiadavkou k tomu, aby OZ schválilo a prijalo  

uznesenie k tomu, že súhlasí s budúcou výstavbou RD na tomto pozemku. P. Rajčanovi bolo 

poslancami odporučené, aby sa terajší vlastníci a teda aj on obrátili na VUC Žilina, a až 

potom sa obec môže vyjadrovať k stanoviskám budúcej možnej výstavby na týchto 

pozemkoch. Poslanci zároveň starostke doporučili, aby zistila na VUC Žilina ohľadom otoče, 

a teda stavby na súkromnom pozemku, ktorá je pozostatkom 70tich rokov, pretože je to 

hlavne v ich záujme situáciu riešiť. Poslanci vzali návrh od p. Rajčana na vedomie.      

K b.5 Schválenie návrhu plánu kontrolnej činnosti v období 1.a 2. Polroku 2023 

Plán kontrolnej činnosti na spomínané obdobie predložila poslancom hlavná kontrolorka obce 

p. Hidegová.  Poslanci plán jednohlasne schválili. 

K b. 6 Správa o výsledkoch kontroly z kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za 

3.štvrťrok 2022 

HK obce bola predložená správa o výsledkoch kontroly za 3 Q .2022 so záverom 

a konštatovaním, že pri kontrole neboli zo strany HK  zistené nedostatky. Správu poslanci 

vzali na vedomie. Správa o výsledku následnej finančnej kontroly za 3.Q. 2022 je prílohou 

tejto zápisnice. 

K b.7 Schválenie návrhu rozpočtu obce na rok 2023 a prerokovanie výhľadového 

rozpočtu na roky 2024-2025, stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu 

Rozpočet obce bol riadne zverejnený spôsobom obvyklým , a neboli k nemu prijaté žiadne 

písomné pripomienky. Zostavený bol  ako prebytkový v sume 62 541€ na strane príjmov 

a 60 778€ na strane výdavkov. Stanovisko HK k rozpočtu bolo doporučujúce ho schváliť. 

Poslanci rozpočet na rok 2023 schválili a viacročný rozpočet na roky 2024-2025 vzali na 

vedomie. 

K b.8 Prejednanie zmluvy o poskytnutí fin.prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí 

Starostka informovala, že zo ZŠ F. Hrušovského, ako každý rok aj teraz v októbri prišla nová 

žiadosť a návrh zmluvy o poskytnutiefin.prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí aj 

s pripojenou prílohou, s menami a počtom, kde chce škola navýšiť z pôvodných 60€ na dieťa 

na 75€. Ďalšia sporná vec bola, že v zozname detí bolo uvedené dieťa, ktoré nie je na trvalom 

pobyte v obci ,ale v Martine. Poslanci doporučili starostke vyžiadať si zo školy správny 

zoznam detí, pretože obec príspevky vypláca z podielových daní obce na daný rok, a teda 

príspevok môže byť vyplatený iba na dieťa s trvalým pobytom v Laskári alebo Valentovej.  

Až potom môžu byť zo strany obce príspevky vyplatené .  

Ďalej strarostka informovala , že tento mesiac prišla na obec žiadosť o poskytnutie fin. 

prostriedkov aj za Rodičovské združenie ZŠ v KPZ , kde sa na nás obracajú s prosbou 

o uvoľnenie 8€ na 1 dieťa a teda o presnú sumu 64€ /8 detí/ . Poslanci jednohlasne schválili 

vyplatiť v tejto výške fin. prostriedky pre deti.  
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K b.9 Rôzne 

V tomto bode bol predložený návrh  na prerokovanie zníženia veku dieťaťa, ktoré každoročne 

dostáva mikulášsky balík a to nie do 15 rokov veku, ale do 12. Poslanci sa jednohlasne 

schválili vek dieťaťa do 12 rokov vrátane.  

Ďalej v rôznom  predložila hlavná kontrolorka obce p. Hidegová návrh k prehodnoteniu platu 

starostky na ďalšie funkčné obdobie. Starostka sa vyjadrila k tomu tak, že nie je istá sitácia a 

čaká nás veľmi ťažké obdobie zvyšovania cien energií a teda nevieme, aké podielové dane 

prídu na budúci rok. K tomu poslanci spolu s HK navrhli  jednorázovo zvýšiť jej plat a to za 

zásluhy v úspěšných projektoch v končiacom volebním období 2018 – 2022, ktoré boli vždy 

starostkou úspešne zvládnuté. Poslanci vzali na vedomie návrh navýšenia platu starostky a 

jednohlasne schválili jednorázové navýšenie platu za 12/2022 v sume 467€ v hrubom. 

K b.6 Diskusia 

Všetko bolo obsiahnuté v bode v rôznom. 

  

K b. 7 Návrh na uznesenie 

Bol prečítaný návrh na uznesenie , ktorý poslanci jednohlasne schválili. 

Na záver sa starostka poďakovala prítomným a zasadnutie ukončila. 

 

 

Zapísala: Mgr. Michaela Paučeková .................. 

Overovateľ zápisnice: Andrea Bibzová ................... 

 

 

  

 

 

 


